
Zápisnica 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ v Malej Ide 

dňa 26.06. 2024 

 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie a kontrola uznesení. 

2. Vyhodnotenie výchovno -vzdelávacích výsledkov za II. polrok šk. roku 2023/2024 

3. Zhodnotenie školského roka 2023/24 

4. Organizácia šk. roku  2024/2025 

5. Diskusia a rôzne  

6. Prijatie uznesení 

7. Záver 

 

Priebeh rokovania: 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a všetkých privítala predsedníčka RŠ PaedDr. Zuzana Hudecová a oboznámila 

prítomných s programom rokovania. Nasledovala kontrola uznesení: 

Uznesenie v ktorom sa RŠ zaoberala sťažnosťami rodičov na učiteľa anglického jazyka 

Daniela Kotoru a členovia rady školy odporúčali vedeniu ZŠ v Malej Ide ukončiť pracovný 

pomer s menovaným učiteľom bolo splnené. ZŠ s menovaným učiteľom rozviazala pracovný pomer. 

 

K bodu 2:  

Pani riaditeľka Mgr. Alžbeta Ličková  predložila Správu o výchovno- vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch za II. polrok šk. roku 2023/2024. 

Počet žiakov: 299 

Prospechový priemer žiakov je 1,58. 

Správanie žiakov - udelené výchovné opatrenia : 

Pochvaly TU - 67 

Napomenutie TU -30, pokarhanie TU - 12, pokarhanie RŠ 1. 

Podrobnejšie informácie sú súčasťou Správy o výchovno - vzdelávacej činnosti, ktorá tvorí 

prílohu tejto zápisnice. príloha 1 

Výsledková listina školy Testovania 9 tvorí prílohu tejto zápisnice. Príloha č. 2 

 

K bodu 3: 

Pani riaditeľka Mgr. Alžbeta Ličková informovala prítomných s predbežnou organizáciou 

školského roku 2024/2025 .  

Správa tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Príloha č. 3 

 

K bodu 4: 

Pani riaditeľka informovala členov rady školy s pedagogicko-organizačným a materiálnym 

zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2024/2025 . Základom je plán 

práce pre príslušný školský rok. Pani riaditeľka informovala o ďalších výdajoch spojených s opravou 

strechy telocvične, potrebou klimatizácie s zborovni a kanceláriách, ako aj problémoch 

s kanalizáciou.  

K bodu 5: 

Členovia rady školy v tomto bode rokovania otvorili problém so zrušením obvodu s Nováčanmi. 



Po novele zákona č. 596/2003 Z. z., sa doplnením ustanovenia  § 8 ods. 1 má pri určovaní školského 

obvodu základnej školy zohľadňovať najmä: 

 

a)   kapacita školských budov vo vlastníctve obce alebo v jej prenájme, v ktorých sa uskutočňuje 

vzdelávanie a kapacita iných budov vo vlastníctve obce alebo v jej prenájme, ktoré sú svojím 

funkčným usporiadaním vhodné na vzdelávanie, 

b)   dostupnosť a možnosti dopravnej obslužnosti územia obce, pre ktoré má obec určiť školský 

obvod, 

c)    primeranú vzdialenosť dochádzky žiaka do školy, ktorá neohrozí plnenie povinnej školskej 

dochádzky žiakov, 

d)   záujem obyvateľov obce s trvalým bydliskom v obci o vzdelávanie v štátnom jazyku a v jazyku 

národnostných menšín na území obce. 

Tieto skutočnosti sa majú zohľadňovať aj pri určení spoločného školského obvodu základnej školy, t. 

j. keď bude o jeho určení rozhodovať okresný úrad v sídle kraja (ak by nastal prípad, že je ohrozené 

plnenie povinnej školskej dochádzky žiakov na území obce z dôvodu, že sa dohoda o spoločnom 

školskom obvode základnej školy neuzatvorila alebo dohoda bola uzavretá bez zohľadnenia zákonom 

stanovených skutočností).  

Keďže v Malej Ide narastá počet prisťahovalcov s trvalým pobytom, a narastá záujem o vzdelávanie 

v našej základnej škole, zvyšuje sa kapacita MŠ v Malej Ide a taktiež nastávajú problémy 

s prevádzkou základnej školy, Rada školy pri ZŠ v Malej Ide žiada o opätovnú výzvu obci o zrušenie 

školského obvodu základnej školy v Malej Ide s Nováčanmi, kvôli ohrozenému plneniu povinnej 

školskej dochádzky žiakov na území obce.  

 

K bodu 6. : 

 

UZNESENIE 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Školská 10 , Malá Ida, konaného dňa 28.6.2017 v budove školy 

 

Uznesenie č.              : Rada školy berie na vedomie  vyhodnotenie organizácie školského  

                                     roku 2023/2024 a informácie o záveroch z klasifikačnej porady 2.polroku  

                                     2023/2024. 

 

 

Všetky uznesenia boli jednohlasne schválené RŠ. 

 

 

 

      

V závere poďakovala predsedníčka RŠ prítomným za účasť a rokovanie ukončila. 

 

 

 

 

V Malej Ide 26.06.2024 

 

 

Zapísala Mgr. Katarína Kvaková  ................................................        


